



رمضان مبارك  
تكریم الماضي وإلهام المستقبل

RAMADAN OF TOMORROW  
*Honouring the Past, Inspiring the Future*









تكریم الماضي، وإلهام المستقبل.

## Honouring the Past, Inspiring the Future.

يحتفي فندق ماندارين أوريينال جميرا، دبي، خلال شهر رمضان المبارك بالإرث الثقافي لدولة الإمارات من خلال معرض خاص، وذلك بالشراكة مع خصيبة، الجدة الإماراتية المتميزة وعاشقة الفنون، التي كرست حياتها للحفاظ على التقاليد والتراث الغني للأمة.

تتجسد رحلة خصيبة الاستثنائية كممارسة للثقافة في "المجلس" بفندق ماندارين أوريينال، حيث تُعرض مجموعة من الصور الفوتوغرافية لها بعدسة المصورة الإماراتية الشهيرة علياء بنت سلطان.

يُشكل هذا التكریم المتواضع احتفاءً بالتقاليد العريقة لشهر رمضان المبارك، التي أثرت في حياة الكثيرين ولا تزال تثري الثقافة الإماراتية، مُلهمة الأجيال القادمة ومُشكلة ملامح رمضان الغد.

This Ramadan, Mandarin Oriental Jumeira, Dubai honours the cultural legacy of the UAE with a special exhibition in partnership with Khaseibah, an extraordinary Emirati grandmother and art enthusiast who has dedicated her life to preserving the nation's rich traditions and heritage.

Khaseibah's remarkable journey as a custodian of culture is brought to life at The Majlis by Mandarin Oriental, showcased in a gallery of portraits by renowned Emirati photographer Alia Bent Sultan.

This humble tribute celebrates the traditions of the holy month that have influenced lives and continue to enrich the UAE's culture, inspiring future generations and shaping the Ramadan of tomorrow.



## المجلس من ماندارين أورينتال The Majlis by Mandarin Oriental

اكتشفوا مساحة راقية تجمع الضيوف على مائدة الإفطار والسحور، حيث تمتزج رواية القصص بالتعبير الفني وتجربة طعام استثنائية. يتميز هذا المكان الفريد بتصميمه الدافئة، وعروضه الحية، وتراسه الخارجي الذي يوفر إطلالات خلابة على مياه الخليج العربي. احتفلوا معنا بالشهر الكريم، وانغمسوا في روح رمضان.

Discover a sophisticated space that brings guests together for iftar and suhoor whilst blending storytelling, artistic expression, and exceptional dining. This one-of-a-kind venue boasts warm interiors, live entertainment, and an outdoor terrace offering breathtaking views of the Arabian Sea. Celebrate the holy month with us and immerse yourself in the essence of Ramadan.











## الإفطار في المجلس Iftar at The Majlis

مع غروب الشمس، تذوقوا بوفيه إفطار استثنائي يضم أشهر الأطباق الشرق أوسطية والأطباق المميزة من \*نتسو\* و\*تاسكا\*. تضيف الألمان العذبة لثنائي العود والقانون أجواء ساحرة، مما يثري كل لحظة. سواء كنتم تتناولون الطعام في الداخل أو بجانب البحر، استمتعوا بروح رمضان مع العائلة والأصدقاء.

As the sun sets, savour an exceptional Iftar buffet featuring Middle Eastern favourites, along with signature dishes from Netsu by Ross Shonhan and Tasca by José Avillez. The soulful melodies of a live oud and qanun duo create an enchanting atmosphere, enriching every moment. Whether dining indoors or by the sea, embrace the spirit of Ramadan with family and friends.

Price: AED 395 per person,  
including Ramadan beverages  
AED 198 for children  
between 4 – 11  
Complimentary for children up to 3 years old

السعر: 395 درهماً إماراتياً للشخص الواحد  
شامل للمشروبات الرمضانية  
198 درهم إماراتي للأطفال الذين تتراوح  
أعمارهم بين 4 و 11 عاماً  
مجاني للأطفال دون سن 3 سنوات

Time: Sunset until 9pm

التوقيت: من الغروب وحتى 9 مساءً

For reservations, please call 04 777 2223  
or email [modub-restaurants@mohg.com](mailto:modub-restaurants@mohg.com)

للحجز، يرجى الاتصال على 04 777 2223  
أو راسلنا على [modub-restaurants@mohg.com](mailto:modub-restaurants@mohg.com)

Book now.

احجز الآن.



## السحور في المجلس Suhoor at The Majlis

استمتعوا بالنكهات المستوحاة من التقاليد العربية في المجلس، حيث ينتظركم هذا الرمضان قائمة سحور مختارة بعناية، توفوا مجموعة من الحلويات التقليدية والمشروبات المنعشة، إلى جانب تشكيلة متنوعة من نكهات الشيشة، المتوفرة من الساعة 10 مساءً حتى 2 صباحاً، وسط أجواء شاطئية هادئة، يُعد المجلس من مانهارين أورينتال الوجهة المثالية لقضاء أمسية مريحة مع العائلة والأصدقاء.

Indulge in Arabian-inspired flavours at The Majlis, where a specially curated Suhoor menu awaits this Ramadan. Enjoy a selection of traditional desserts and refreshing beverages, perfectly paired with an array of shisha flavours, available from 10pm to 2am. Set against a serene beachside backdrop, The Majlis by Mandarin Oriental offers the perfect setting for a relaxed evening with family and friends.

Menu: à la carte

Time: 10pm until 2am

Shisha: 10pm until 1am

For reservations, please call 04 777 2223  
or email [modub-restaurants@mohg.com](mailto:modub-restaurants@mohg.com)

Book now.

السعر: حسب الطلب

التوقيت: 10 مساءً حتى 2 صباحاً

الشيشة: 10 مساءً حتى 1 صباحاً

للحجز، يرجى الاتصال على 04 777 2223  
أو راسلنا على [modub-restaurants@mohg.com](mailto:modub-restaurants@mohg.com)

احجز الآن.







## رمضان على شاطئ البحر في كاسا أمور Ramadan by the Sea at Casa Amor

اجتمعوا مع أحبائكم لتناول إفطار لا ينسى على شاطئ البحر في كاسا أمور. مع غروب الشمس، استمتعوا بأجواء دافئة وترحيبية واكتشفوا بطاقات النية المخصصة المستوحاة من قيم رمضان، التي تمنحكم لحظة تأمل قبل الإفطار.

ابدأوا تجربتكم بتناول شراب الحليب المنعش، الذي يمزج بين الحليب والبرتقال والتمور، تليها حساء الشيف اليومي المميز ومقالات فاخرة مثل كونافا الجمبري وسلطة التوت الأزرق. استمتعوا بالأطباق الرئيسية المعدة بإتقان مثل معكرونة تاجلياتيلى مع لحم البقر راغو وريبى آي الأنجوس الأسود الأسترالي، قبل أن تختتموا بأحد الحلويات الغنية مثل حلوى الشوكولاتة بالبندق، أو أم علي الشهيرة، وهي من أطباق رمضان الكلاسيكية.

Gather with loved ones for a memorable beachside Iftar at Casa Amor. As the sun sets, enjoy a warm and welcoming ambiance and discover bespoke intention cards inspired by the values of Ramadan, offering a moment of reflection before breaking the fast.

Begin your dining experience with a refreshing Milk Sharbat, blending milk, orange, and dates, followed by the chef's signature daily soup and exquisite starters like Shrimp Konafa and Blueberry Salad. Enjoy expertly prepared mains such as Tagliatelle Pasta with Beef Ragout and Australian Black Angus Rib-Eye before ending on a sweet note with a rich chocolate-hazelnut delight, or the beloved Um Ali, a Ramadan classic.

Price: AED 285 per person

السعر: 285 لكل شخص بالغ

Time: bookings available between 6:30 and 7:00pm

التوقيت: الحجزات متاحة بين الساعة 6:30 و 7:00 مساءً

For reservations, please call +971 4 777 2223 or email modub-casaamor@mohg.com

للحجز، يرجى الاتصال على 04 777 2223 أو راسلنا على modub-casaamor@mohg.com

Book now.

احجز الآن.



إفطار مميز في نتسو

## A Signature Iftar at Netsu

وسط ديكور مستوحى من فن كابوكي ولهب مسرح النار المتألق، يقدم نتسو قائمة إفطار رمضانية تأخذكم في تجربة طهي غامرة. ابدأوا إدامامي، ثم استمتعوا بمقليات غنية بالنكهات مثل أفوكادو وارياكي، وسلطة الطماطم، وكاكيافي الخضار الموسمية. تذوقوا لفائف تمبورا الجمبري وهاماشي ناروتو رول قبل الاستمتاع بقطع اللحم الفاخرة المشوية بالنار. يتألق مشوي وارياكي الشهير في قلب الوليمة، حيث يقدم لكم شيف نتسو قطع واجبو الأسترالي الفاخر MB4-5 مع أرز البط المقرمش على الحجر الساخن، إلى جانب البروكوليني المشوي. ولختام التجربة بمذاق حلو، استمتعوا بتشيز كيك محروق المميز بنكهة أزهار الكرز، والمقدم مع آيس كريم الكرز، ليمنحكم ختامًا يابانيًا راقياً.

Set against Kabuki-inspired décor and the dramatic flames of the Theatre of Fire, Netsu's Ramadan menu offers a truly immersive dining experience. Start with edamame beans before indulging in a selection of flavourful starters, including Warayaki Avocado, Tomato Salad, and Seasonal Vegetable Kakiage. Enjoy signature Prawn Tempura Maki Rolls and Hamachi Naruto Rolls before savouring flame-seared premium cuts. At the heart of the feast, Netsu's renowned Warayaki grill takes centre stage with premium Australian Wagyu Chef's Cut MB4-5 and Crispy Duck Hot Stone Rice, served with Grilled Broccolini. For a sweet finish, the signature Burnt Cheesecake infused with cherry blossom and paired with cherry ice cream delivers a refined Japanese-inspired finale.

Price: AED 285 per person

Time: bookings available between 6:30 and 7:00pm

For reservations, please call 04 777 2232

or email modub-netsu@mohg.com

Book now.

السعر: 285 لكل شخص بالغ

التوقيت: الحجز متاح بين الساعة 6:30 و 7:00 مساءً

للحجز، يُرجى الاتصال على 04 777 2232

أو أرسلنا على modub-netsu@mohg.com

احجز الآن.







## لمسة برتغالية على التقاليد: إفطار في تاسكا

### A Portuguese Twist on Tradition: Iftar at Tasca

هذا الرمضان، يقدم تاسكا تجربة إفطار فريدة من نوعها مع قائمة مختارة بعناية، تُقدم بأسلوب المشاركة البرتغالي التقليدي. افطروا على التراس الساحر على السطح، حيث تلتقي أشعة الغروب الذهبية بمياه الخليج العربي الزرقاء. ومع حلول الليل، يضيء أفق المدينة ليخلق أجواء لا تُنسى.

تبدأ قائمة الإفطار بمقبلات شهية مثل حمص الترمس ودجاج بيرري المميز، تليها أطباق رئيسية مُعدة بإتقان مثل كتف الضأن المشوي على جوسبر وأرز الفطر الكريمي. ولختام الأمسية بمذاق حلو، استمتعوا بالحلويات الفاخرة مثل موس الشوكولاتة و باسبيل دي ناتا الكلاسيكي.

This Ramadan, Tasca by José Avillez offers a unique Iftar experience with a specially curated menu served in the traditional Portuguese sharing style. Break your fast on the stunning rooftop terrace, where golden sunsets meet the azure waters of the Arabian Sea. As night falls, the twinkling skyline sets the stage for an unforgettable evening.

The Iftar menu begins with flavourful starters like Lupini Beans Hummus and signature Chicken Piri-Piri, followed by expertly crafted mains such as Jospir Lamb Shank and Creamy Mushroom Rice. End on a sweet note with indulgent desserts like Chocolate Mousse and the classic Pastel de Nata.

Price: AED 285 per person

السعر: 285 لكل شخص بالغ

Time: bookings available between 6:30 and 7:00pm

التوقيت: الحجوزات متاحة بين الساعة 6:30 و 7:00 مساءً

For reservations, please call 04 777 2231

للحجز، يُرجى الاتصال على 04 777 2231

or email modub-tasca@mohg.com

أو راسلنا على modub-tasca@mohg.com

Book now.

احجز الآن.



## إفطار في ذا بايبي

### Iftar at The Bay

استمتعوا بأجواء دافئة وترحيبية في \*ذا باي\* وجربوا إفطاراً مناسباً للعائلة. تقدم لكم القائمة المختارة بعناية المكونة من ثلاثة أطباق لمسمة من النكهات الإيطالية للاحتفال بشهر رمضان، وتشمل \*انسالاتا دي بوراتا\*، و\*برانزينو دي كاناريا\*، و\*تيراميسو\*.

وسط أجواء المنتجع الهادئة، استمتعوا بأعداد مريح وودود، مثالي لقضاء لحظات خاصة مع أحبائكم.

Relax in the warm, inviting ambience of The Bay and experience a family-friendly Iftar. The specially curated three-course menu brings a touch of Italian flavours to your Ramadan celebrations, featuring Insalata di Burrata, Branzino di Canaria, and Tiramisu.

Set against the soothing resort backdrop, enjoy an intimate and cosy setting, perfect for sharing special moments with loved ones.

Price: AED 285 per person

Time: bookings available between 6:30 and 7:00pm

For reservations, please call 04 777 2233  
or email modub-thebay@mohg.com

Book now.

السعر: 285 لكل شخص بالغ

التوقيت: الحجزات متاحة بين الساعة 6:30 و 7:00 مساءً

للحجز، يرجى الاتصال على 04 777 2233  
أو راسلنا على modub-thebay@mohg.com

احجز الآن.







## ديتوكس رمضان في ذا سبا Ramadan Detox at The Spa

جددوا ذهنكم وجسدمكم هذا رمضان في \*ذا سبا\* في \*ماندارين أوريينتال جميرا، دبي\*.

تبدأ تجربة "ديتوكس رمضان" التي تستغرق ٩٠ دقيقة بتقشير الجسم المنقي، تليها جلسة تدليك عميق لتخفيف التوتر وتحسين الدورة الدموية. للتجربة الأكثر كثافة، اكتشفوا "قبة إيوشي"، وهي علاج متقدم بالأشعة تحت الحمراء، بسعر ٧٠٠ درهم إماراتي.

Rejuvenate your mind and body this Ramadan at The Spa at Mandarin Oriental Jumeira, Dubai.

The 90-minute 'Ramadan Detox' treatment starts with a purifying body scrub, followed by a deep relief massage to ease tension and improve circulation. For a more intensive experience, discover our 'Iyashi Dome', an advanced infrared therapy, priced at AED 700.

Price: AED 975

Time: 1 hour 30 minutes

For reservations, please call 04 777 2243  
or email modub-spa@mohg.com

Book now.

السعر: 975 درهماً إماراتياً

التوقيت: ساعة و 30 دقيقة

للحجز، يرجى الاتصال على 04 777 2243  
أو راسلنا على modub-spa@mohg.com

احجز الآن.





MANDARIN ORIENTAL

JUMEIRA  
DUBAI

Jumeirah Beach Road, Jumeira 1, Dubai, United Arab Emirates  
P.O. Box 62092, Telephone +971 4 777 2222  
[mandarinoriental.com/dubai](http://mandarinoriental.com/dubai)